
 Sunndal kommune   

 

 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Kommunestyret 

Møtested: Kommunestyresalen, Sunndal rådhus 

Dato: 18.11.2015 

Tidspunkt: 10:00 – 15:00 

 

Følgende faste medlemmer møtte: 

Navn Funksjon Representerer 

Ståle Refstie Ordfører AP 

Janne Merete Rimstad Seljebø Medlem AP 

Bjørn Røkkum Medlem AP 

Anisa Ali Aden Medlem AP 

Lusie Gjersvoll Medlem AP 

Malene Aaram Vike Medlem AP 

Trygve Stavik Medlem AP 

Marit Selfors Isaksen Medlem AP 

May Jorid Strand Medlem AP 

Sander Løken Berntsen Medlem AP 

Jorunn Ellinor Silseth Medlem AP 

Arne Magne Rønningen Medlem AP 

Erling Outzen Medlem SV 

Jonas Bjørnson Koksvik Medlem SV 

Arne Christen Drøpping Medlem KRF 

Synnøve Helland Medlem SP 

Jørgen Inge Singsdal Medlem SP 

Eystein Endreson Opdøl Medlem SP 

Tone Hustad Medlem H 

Stig Rune Andreassen Medlem FRP 

Lill-Elin Vangen Medlem FRP 

Erling Rød Medlem FRP 

 

  



 

Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 

Navn Funksjon Representerer 

Jonny Meland Medlem AP 

Bjørn Flemmen Steinland Medlem AP 

Edgar Normann Gundersen Medlem AP 

Maja Solli Medlem V 

Einar Mo Medlem SP 

 

Følgende varamedlemmer møtte: 

Navn Møtte for Representerer 

Ole-Anders Andreassen Bjørn Flemmen Steinland AP 

Laila Rønningen Jonny Meland AP 

Anders Johnsen Edgar Normann Gundersen AP 

Steinar Husby Maja Solli V 

Halvard G. Hagen Einar Mo SP 

 

Merknader 

 

Til dagsorden: 

Ordføreren la fram forslag om å sette opp to korte orienteringssaker; innføring av åpne spørsmål, 

og status for fiskesperre i Driva, før den oppsatte orienteringssaken.  I tillegg ba ordføreren om å 

fremme forslag til uttalelse til politireformen som siste sak i møtet.  Ordføreren fikk 

kommunestyrets tilslutning til dette. 

 

I. Orienteringssaker 

 Orientering om innføring av åpne spørsmål i kommunestyret v/Brit Helene Resell, 

formannskapssekretær. 

 Orientering om status for fiskesperre i Driva v/Trond Haukebø, Fiskeridirektoratet 

 Orientering om fjerning av lakseparasitten Gyrodactylus salaris i Vefsna-vassdraget, ved 

prosjektleder Thomas Bjørnå, Mosjøen og omegn Næringsselskap. 

 

Habilitetsvurderinger: 

Det er kommet inn et spørsmål om habilitet vedrørende sak 94/15.  Rådmannen redegjorde for 

kommunelovens unntaksregler om habilitet i forhold til valg til styrer, råd og utvalg, jf. 

Kommunelovens § 40 nr. 3, og vurderer alle representanter i kommunestyret som habile i saken. 

 

Høringsuttalelser: 

 

1. Om administrasjonssted i de nye politidistriktene - Politireformen 

Ordføreren la fram forslag til høringssvar fra AP, SP, FrP, SV, H, KrF og V på forslag om 

administrasjonssted i de nye politidistriktene.  Høringssvaret ble enstemmig vedtatt og lyder som 

følger: 



 

Vedtak: 

Høringssvar – Sunndal kommune 

Sunndal kommune mener politimesteren i Møre og Romsdal må lokaliseres i Kristiansund. Dette er 

viktig for å sikre at beredskapen for industrien både offshore og på land ivaretas. Politimesteren, 

hans stab og operasjonssentralen må ha nærhet til ressursene de bruker, og til selskapene og 

kommunene som beredskapen dekker. 

Sunndal kommune har et areal på 1.712 km² og er med det den største kommunen i utstrekning Møre 

og Romsdal. Det aller meste av kommunen (98 %) er høyfjell og annen utmark. Folk i Sunndal er bosatt 

i dal- og fjordstrøk mellom høye fjell, hvor vi bor relativt tett. I kommunesenteret Sunndalsøra ligger 

Hydro Sunndal, som er Europas størst og mest moderne aluminiumsverk. Her ligger også Aura 

Kraftverk, som er et av Møre og Romsdals største, samt én av Statnetts tre regionsentraler. Nær fem 

prosent av all elektrisk kraft i Norge benyttes ved Hydro Sunndal. Sunndal er derfor selve navet i det 

midtnorske kraftnettet. 

Politiet i Kristiansund har gjennom flere ti-år opparbeidet seg en kompetanse som gjør det til Norges 

kanskje aller fremste kompetansemiljø på sokkelberedskap. Dette er viktig for Nordmøre, Møre og 

Romsdal og hele Norge. Kompetansen og samvirkeløsningene som har blitt utviklet er også verdifulle 

for beredskapsarbeidet og den eventuelle håndteringen av større ulykker ved de store kraftintensive 

industrianleggene i Nordmøre og Romsdal. Slik stedsavhengig beredskap er svært viktig for kraft- og 

industrikommunen Sunndal.  

I likhet med mange kommuner i Møre og Romsdal, er Sunndal også avhengig av god beredskap i tilfelle 

ras og flom. Sunndalsøra ligger innerst i en fjord, med tre innfartsårer fra henholdsvis Oppdal (rv 70), 

Kristiansund (rv 70) og Molde (fv 62). Alle disse innfartsårene er rasutsatte. Det oppstår regelmessig 

situasjoner der deler av kommunen er isolert fra resten. I løpet av de siste tolv årene har alle 

hovedvegene i kommunen vært sperret på grunn av leirskred, løsmasseskred, steinskred og/eller 

snøskred. Gjennom kommunen renner dessuten flere flomelver, med Driva i Sunndalen som det største 

og mest flomutsatte vassdraget. 

Sunndal kommune har derfor gjennomført et stort arbeid med å kartlegge risiko for ras og flom i 

kommunen. I risiko- og sårbarhetsanalysen som ble lagt frem i 2015 er politiet en viktig del av 

beredskapen når det gjelder 200-årsflom, 1000-årsflom, dambrudd og andre ras, skred eller flommer. 

Lensmannen i Sunndal har et stort ansvar, men muligheten til å koordinere og samarbeide med andre 

deler av politidistriktet på en god og effektiv måte er helt avgjørende ved en større hendelse. Politiet i 

Kristiansund har lang erfaring med beredskap for rasfare, fra blant annet «Mannen» i Rauma. For oss 

er nærheten til politimesteren og kompetansen som er bygd opp i Kristiansund verdifull. 

Lokaliseringsaspektet ved valg av hvor politimesteren skal sitte er også viktig. For Sunndal er det et 

sentralt poeng at Nordmøre og Kristiansund har fått markant færre statlige arbeidsplasser enn de 

andre regionene i fylket. Fordelingen av arbeidsplasser mellom de tre største byene går klart i disfavør 

av Kristiansund. Etter beslutningen i sykehussaken har Ålesund 43 prosent, Molde 50 prosent og 

Kristiansund 7 prosent. Politidirektoratet skriver i sin vurdering at Kristiansund har større potensial for å 

bidra til det lokale tilbudet av arbeidsplasser i regionen enn Ålesund, ut fra en vurdering av andel 

sysselsatte i statlig tjenesteproduksjon i regionen sett opp mot befolkningsvekst og andel sysselsatte av 

den voksne befolkningen. Det er et løft regionen trenger og fortjener. Vi håper dette tillegges vekt i 

direktoratets endelige avgjørelse. 



  

Sunndal kommune ber også Politidirektoratet legge merke til at politimesteren i Kristiansund forteller 

at han får inn mellom 160 og 170 søknader på utlyste stillinger. Det viser at rekrutteringsgrunnlaget i 

Kristiansund er godt.  

Politidirektoratet gjør klart at det er svært tett i vurderingen mellom Kristiansund og Ålesund. Sunndal 
mener Kristiansund er det klart beste valget. Kort oppsummert er det tre viktige grunner til det: 
Beredskapen på sokkelen og for industrien på land, nærheten til og beredskapen for ras- og flomutsatte 
områder, samt behovet for statlige arbeidsplasser og ringvirkninger av dette på Nordmøre. 

 

2. Til orienteringssaken om fjerning av lakseparasitten i Vefsna-vassdraget og 

rotenonbehandling: 

Erling Outzen, SV, la fram følgende forslag til uttalelse: 

«Sunndal kommunestyre ønsker ikkje rotenon-«behandling» av Driva eller andre elver i Sunndal.  

Dersom dette likevel skjer, er det mot vår vilje og ikkje i vårt namn.» 

 

Forslaget falt med 3 mot 24 stemmer. 

 

 

Fra administrasjonen møtte: 

Navn Stilling 

Per Ove Dahl Rådmann – deltok under hele møtet 

Gunnar Olav Furu Plansjef – deltok under orienteringssakene og 

behandlingen av sak 

Liv Ingrid Horvli Skolesjef – deltok under orienteringssakene og 

behandlingen av sak  

Siw Grethe Sponås Barnehagesjef – deltok under orienteringssakene og 

behandlingen av sak 

Eilif M. Lervik Teknisk sjef – deltok under orienteringssaken om 

fiskesperre og behandlingen av sak 

Gunnvald Granmo Økonomisjef – deltok under orienteringssakene og 

behandlingen av sak 

Harriet Berntsen Ass. rådmann – deltok under behandlingen av sak 95-

15 og 96/15. 

Sigrun Rødset Informasjonsleder – deltok under behandlingen av sak 

94/15. 

Bente Mosbakk Sjef for innvandrertjenesten – deltok under 

behandlingen av sak 96/15. 

Ole Magne Ansnes Kulutursjef – deltok under behandlingen av sak 96/15. 



Sigbjørn Utne Ingeniør, eiendomstjenesten – deltok under 

behandlingen av sak 96/15. 

Ester Aalbu Eriksen Rådgiver, plan-, miljø- og næringstjenesten – deltok 

under behandlingen av sak 98/15. 

Siw Teksum Veileder NAV, deltok under behandlingen av sak 

98/15. 

Kari Korsnes Helsesjef – deltok under behandlingen av sak 100/15. 

 

Møteprotokollen er ført av: 

_____________________ 

Brit H. Resell 

møtesekretær 

 

Underskrift: 

Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført i møteboka, er i samsvar med det som ble 

vedtatt på møtet. 

______________________ ______________________ _______________________ 

        Bjørn Røkkum      Ståle Refstie         Jørgen Singsdal 

           ordfører 

  



Saksliste 
Utvalgs-

saksnr 

Innhold Unntatt 

offentlighet 

Arkiv- 

saksnr 

  

Saker til behandling 

  

PS 93/15 Et demensvennlig samfunn - Samarbeidsavtale mellom 

Nasjonalforeningen for folkehelsen og Sunndal 

kommune 

 2015/2182 

PS 94/15 Valgperioden 2015-2019 - oppnevning av 

representanter til styrer, råd og utvalg 

 2015/1873 

PS 95/15 Kommunereformen - sluttrapport utredninger fra 

Telemarksforskning 

 2014/1369 

PS 96/15 Tertialrapport 2. tertial 2015 for Sunndal kommune  2015/1017 

PS 97/15 Eldreplan for Sunndal kommune 2016 - 2020  2015/2136 

PS 98/15 Salgs- og skjenkepolitisk handlingsplan 2015- 2018  2015/1521 

PS 99/15 Tilstandsrapport for Sunndalsskolen 2014  2015/2004 

PS 

100/15 

Utredning om behovet for opprettelse av ny 

fastlegehjemmel/legestilling 

 2015/2111 

PS 

101/15 

Søknad om godkjenning av økt avgift for bomvegen 

Øverlia Jenstad 

 2015/1842 

PS 

102/15 

Budsjettregulering lokalt lønnsoppgjør kapitel 3 og 5, 

samt Kirkelig fellesråd 

 2015/84 

PS 

103/15 

Kontrollutvalget i Sunndal - Rapport til kommunestyret 

om utvalgets virksomhet i valgperioden 2011-2015 

 2015/1806 

PS 

104/15 

Oppnevning av utvalg for arbeidet med rekruttering av 

ny rådmann i Sunndal kommune 

 2015/3403 

  

Referatsaker 

  

RS 39/15 Todalsfjordprosjekt AS - protokoll ekstraordinær 

generalforsamling 10.07.15 

 2015/615 

RS 40/15 Innkalling til KS Landsting 15.-17. februar 2016 i 

Kristiansand 

 2010/351 

RS 41/15 Svar fra Fylkesmannen vedrørende lovlighetskontroll  2013/1213 

RS 42/15 Protokoll fra møte 16.09.2015 i kontrollutvalget i 

Sunndal 

 2008/262 

 

 

  



Saker til behandling 

PS 93/15 Et demensvennlig samfunn - Samarbeidsavtale mellom 
Nasjonalforeningen for folkehelsen og Sunndal kommune 

Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre godkjenner samarbeidsavtalen mellom Nasjonalforeningen for 

folkehelsen og Sunndal kommune om et mer demensvennlig samfunn. 

Oppvekst- og omsorgsutvalget tillegges det overordnende ansvaret for oppfølging av 

samarbeidsavtalen og gis myndighet til å oppnevne arbeidsgruppen som skal rapportere jevnlig 

om sin virksomhet til oppvekst- og omsorgsutvalget.  

Arbeidsgruppen sammensettes i tråd med forutsetningene i samarbeidsavtalen, og Sunndal 

demensforening skal ha anledning til å komme med innspill til sammensetningen av 

arbeidsgruppen. 

Behandling i Kommunestyret - 18.11.2015  

Representanten Tone Hustad, H, la fram følgende tilleggsforslag til innstillingens andre avsnitt: 

«Kommunestyret ber oppvekst- og omsorgsutvalget om en årlig orientering om gjennomføringen 

av samarbeidsavtalens målsetninger og arbeidsgruppens virksomhet.» 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over innstillingen, som ble enstemmig vedtatt. 

Deretter ble det votert over tilleggsforslaget, som ble enstemmig vedtatt. 

 

Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre godkjenner samarbeidsavtalen mellom Nasjonalforeningen for 

folkehelsen og Sunndal kommune om et mer demensvennlig samfunn. 

Oppvekst- og omsorgsutvalget tillegges det overordnende ansvaret for oppfølging av 

samarbeidsavtalen og gis myndighet til å oppnevne arbeidsgruppen som skal rapportere jevnlig 

om sin virksomhet til oppvekst- og omsorgsutvalget. Kommunestyret ber oppvekst- og 

omsorgsutvalget om en årlig orientering om gjennomføringen av samarbeidsavtalens 

målsetninger og arbeidsgruppens virksomhet. 

Arbeidsgruppen sammensettes i tråd med forutsetningene i samarbeidsavtalen, og Sunndal 

demensforening skal ha anledning til å komme med innspill til sammensetningen av 

arbeidsgruppen. 

 

 

 

 



PS 94/15 Valgperioden 2015-2019 - oppnevning av representanter til styrer, råd 
og utvalg 

Rådmannens innstilling 

Innstilling fra komiteen følger vedlagt. 

 

Behandling i Kommunestyret - 18.11.2015  

Ordfører Ståle Refstie orienterte om at forslaget til representant til styret i Sunndal 

Næringseiendom AS har trukket seg.  Ordføreren foreslo derfor at oppnevning til dette vervet 

delegeres til komiteen.  Kommunestyret ga sin tilslutning til dette og komiteens forslag til 

representant i styret for Sunndal Næringseiendom tas ut av innstillingen. 

 

Representanten Marit Selfors Isaksen, AP, la fram følgende oversendelsesforslag: 

«Kommunestyret ber administrasjonen om å utrede fordeler og ulemper med på ha klientutvalg i 

Sunndal kommune.  Saken legges fram i forbindelse med sak om revidering av delegerings- og 

myndighetsreglementet.» 

 

VOTERING: 

Komiteens innstilling med ovennevnte endring ble tatt opp til samlet votering og vedtatt 

enstemmig. 

Deretter ble det votert over oversendelsesforslaget, som ble enstemmig vedtatt. 

 

Kommunestyret har etter dette foretatt slikt valg: 

 

Vedtak: 

INTERKOMMUNALE SELSKAP OG SAMARBEID 

 
IKT Orkidè  
 
Styret 
Medlem:  
Rådmannen i Sunndal 
 
Varemedlem:  
Det delegeres til rådmannen å oppnevne vararepresentant. 

 
 
Nordmøre Interkommunale Renovasjonsselskap (NIR) 
 
Representantskapet: 
Medlem: 
Janne Merete Rimstad Seljebø 
 



Personlige vararepresentanter: 
1. Ståle Refstie 
2. Halvard G. Hagen 
 
Styret: (forslag overfor representantskapet i NIR) 
1. Eilif Lervik    
2.  Jorunn Ellinor Silseth 
3.  Arne Magne Rønningen 
4.  Grete Marie Trædal 
 
 

Kristiansund og Nordmøre Havn IKS 

 
Representantskapet (Havnerådet) 
Medlem: 
Janne Merete Rimstad Seljebø 
 
Varamedlemmer: 
1. Rådmannen i Sunndal 
2. Assisterende rådmann 

 
Styret: (forslag overfor valgkomiteen) 
1. Ståle Refstie 
2. Eilif Lervik    
 

 
Krisesenteret i Molde og omegn IKS 

 
Representantskapet: 
Medlem:   
Hilde Furre 
 
Varamedlem:  
Britt Iren Bæverfjord 
 
Styret: 
Kommunens representanter: 
Linda Haugan 
Lill-Elin Vangen  
 
 

Møre og Romsdal Revisjon IKS 
 
Representantskapet 
Medlem: 
Bjørn Steinland 
 
Varamedlem: 
Jonny Meland 



 
Styret (forslag til representanter) 
Trond Hansen Riise 
Odd Helge Ulstein Gravem 
 
 

Kontrollutvalgssekretariatet for Romsdal - styret 
 
Medlem: 
Trond Hansen Riise 
 
Varamedlem: 
Odd Helge Ulstein Gravem 
 
 

Opplæringskontoret i Sunndal, Nesset og Tingvoll - styret 

 
Medlem: 
Anders Johnsen 
 
Varamedlem: 
Siw Hege Grasmo Nilsen 
 
 

Pedagogisk-psykologisk tjeneste for Sunndal, Tingvoll og Nesset - styret 

 
Medlem: 
Marit Selfors Isaksen 
 
Varamedlem: 
Linda Haugan 
 
 

Interkommunalt arkiv for Møre og Romsdal IKS - representantskapet 
Det delegeres til rådmannen å oppnevne representanter. 

 
 
AKSJESELSKAPER OG ANDELSLAG 
 
Sunndal Næringsselskap AS – styret  
 
Medlemmer: 
1. Ståle Refstie 
2. Tove Hundseth 
 
Personlige varamedlemmer: 
1. Bente Mosbakk 
2. Kjell Arne Nerland 



 
Oddveig Gikling-Bjørnå nomineres som kommunes kandidat til fritt oppnevnt 
styrerepresentant.  
 

 
Aursjøveien AS – styret 
 
Medlem 
Terje Erstad 
 
Varamedlem: 
Kåre Langseth 

 
 
Sunndal Alpinsenter AS - årsmøtet        

 
Kommunens representanter: 
1. Barbro Auestad 
2. Magne Nordvik 
3. Arne Drøpping 
4. Arne Reiten 
5. Solgun Rødset Veddeng 
 
Ingen vararepresentanter 
 
 

Sunndal Nasjonalparksenter AS - styret 
 
Kommunens representant: 
Bjørn Sæter 

 
 
Trollheim Vekst AS - styret 
 
Kommunens representant: 
Mildrid Helen Solli 

 
 
Todalsfjordprosjektet AS - styret 
 
Kommunens representant: 
Jorunn Ellinor Silseth 

 
 
Sunndalsøra Samfunnshus AL - generalforsamlingen 

 



Kommunens representant: 
Arne Magne Rønningen 
 
Vararepresentant: 
Anne-Mari Sæther 

 
 
Sunndal Taxisentral AS - styret 

 
Kommunens representant: 
Hilde Furre 
 
Varamedlem: 
Stig Rune Andreassen 
 
 

KLP – generalforsamling 
Forslag til kandidater: 
Stig Rune Andreassen 
Jonny Meland 

 
 
FRILUFT OG NATURFORVALTNING 
 
Friluftsrådet for Nordmøre og Romsdal 
 
Styret 
Medlem:  
Maja Solli 
 
Varamedlem: 
Jostein Trædal 
 

Årsmøtet 
Kommunens representanter: 
Arne Drøpping 
Jorunn Ellinor Silseth 
 
 

Verneområdestyret for Trollheimen 

 
Kommunens representanter (forslag): 
Janne Merete Rimstad Seljebø 
Arne Drøpping 

 
 
Dovrefjell nasjonalparkstyre 

 



Kommunens representanter (forslag): 
Ståle Refstie 
Synnøve Helland 

 
 
Sunndal fjellstyre 

 
Medlemmer: 
1. Kari Marie Jenstad, leder 
2. Olav Søderberg, nestleder 
3. Martha Eunice Perez 
4. Ole Furu 
5. Erling Rød 
 
Personlige varamedlemmer: 
1. Stein Kåre Nisja 
2. Marit Hjellmo 
3. Lise-Karin Meisal 
4. Astrid Sæter 
5. Maja Solli 
 
 

Villreinnemnd (Snøhetta og Knutshø villreinområde) 

 
Kommunens representanter: 
Olav Søderberg 
Astrid Sæter 

 
 
KOMMUNALE UTVALG 
 
Sonderingsutvalg kommunereformen 
 
Varamedlem: 
Stig Rune Andreassen 

 
 
Skattetakstnemnd (takstnemnd for eiendomsskatt) 

 
Medlemmer: 
1. Einar Mo, leder 
2. Laila Rønningen, nestleder 
3. Bjørn Moxnes 
 
Varamedlemmer (ikke personlige): 
1. Linn Rødset 
2. Leda Moxnes 



3. Tove Hundseth 
 
 

Overskattetakstnemnd (overtakstnemnd for eiendomsskatt) 

 
Medlemmer: 
1. Endre Seljebø, leder 
2. Alise Mary Ruud, nestleder 
3. Arve Baade 
 
Personlige vararepresentanter: 
1. Kari Kittelsen 
2. Arvid Ivar Johannessen 
3. Truls Lie 

 
 

ANDRE STYRER, RÅD OG UTVALG 
 
Sunndal Museumslag - styret 

 
Kommunens representant: 
Christian Husby 
 
Vararepresentant: 
Ingunn Karijord 

 
 
Sunndal Pensjonistsenter - styret 

 
Representanter fra kommunestyret: 
1. Jorunn Ellinor Silseth 
2. Arne Drøpping 
 
Personlige vararepresentanter: 
1. Edgar Gundersen 
2. Siw Hege Grasmo Nilsen 
 
Det delegeres til rådmannen å oppnevne representant fra administrasjonen med vara. 
 

 
Øksendal Almennyttige Stiftelse 

 
Medlemmer: 
1. Unni Schjølberg Sjøholt  
2. Karin Vike 
3. John Bjarne Bjordal 
 



Varamedlemmer: 
1. Bjørn Steinland 
2. Astrid Sæter 
3. Trine Kurset 
 
 

Kirkelig fellesråd 

 
Medlem: 
Jonny Meland 
 
Varamedlem: 
Mildrid Helen Solli 
 
 

Heimevernsnemnd 

 
Kommunens representanter: 
1. Oddveig Gikling-Bjørnå 
2. Arvid Ivar Johannessen 
 

 

PS 95/15 Kommunereformen - sluttrapport utredninger fra Telemarksforskning 

Rådmannens innstilling 

Kommunestyret tar rapporten for Sunndal alene (0-alternativet) samt sluttrapportene fra 

utredningene for kommunene i Romsdal og på Nordmøre/Trøndelag til foreløpig orientering.  

 

Behandling i Kommunestyret - 18.11.2015  

Assisterende rådmann og prosjektleder Harriet Berntsen orienterte innledningsvis. 

 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

 

Vedtak: 

Kommunestyret tar rapporten for Sunndal alene (0-alternativet) samt sluttrapportene fra 

utredningene for kommunene i Romsdal og på Nordmøre/Trøndelag til foreløpig orientering.  

 

 

 

PS 96/15 Tertialrapport 2. tertial 2015 for Sunndal kommune 

Rådmannens innstilling 

Kommunestyret tar 2. tertialrapport 2015 for Sunndal kommune til etterretning. Som følge av 

økt behov for tjenester til ressurskrevende brukere innenfor pleie- og omsorgstjenesten økes 



deres netto budsjettramme med tre millioner kroner. Dette finansieres med økte statstilskudd 

(Ansvar 8400 - Øvrige statstilskudd). Budsjett 2015 reguleres tilsvarende. 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 03.11.2015  

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

 

Økonomi- og planutvalget fremmer slik innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret tar 2. tertialrapport 2015 for Sunndal kommune til etterretning. Som følge av 

økt behov for tjenester til ressurskrevende brukere innenfor pleie- og omsorgstjenesten økes 

deres netto budsjettramme med tre millioner kroner. Dette finansieres med økte statstilskudd 

(Ansvar 8400 - Øvrige statstilskudd). Budsjett 2015 reguleres tilsvarende. 

 

 

 

 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 11.11.2015  

Oppvekst- og omsorgsutvalget sluttet seg enstemmig til rådmannens innstilling. 

 

 

Oppvekst- og omsorgsutvalget fremmer slik innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret tar 2. tertialrapport 2015 for Sunndal kommune til etterretning. Som følge av 

økt behov for tjenester til ressurskrevende brukere innenfor pleie- og omsorgstjenesten økes 

deres netto budsjettramme med tre millioner kroner. Dette finansieres med økte statstilskudd 

(Ansvar 8400 - Øvrige statstilskudd). Budsjett 2015 reguleres tilsvarende. 

 

Behandling i Teknikk-, miljø- og kulturutvalget - 12.11.2015  

 

 

 

Forslag til vedtak 

 

 

 

 

Behandling i Kommunestyret - 18.11.2015  

Representanten Jonas Bjørnson Koksvik, SV, la fram følgende oversendelsesforslag: 

«Kommunestyret ber om ei fagleg utgreiing om og i kva grad parktrea på Sunndalsøra er eit 

problem for humlebestanden, og at denne utgreiinga blir lagt fram for kommunestyret.» 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over innstillinga, som ble enstemmig vedtatt. 

Deretter ble det votert over oversendelsesforslaget, som ble enstemmig vedtatt. 



 

 

Vedtak: 

Kommunestyret tar 2. tertialrapport 2015 for Sunndal kommune til etterretning. Som følge av 

økt behov for tjenester til ressurskrevende brukere innenfor pleie- og omsorgstjenesten økes 

deres netto budsjettramme med tre millioner kroner. Dette finansieres med økte statstilskudd 

(Ansvar 8400 - Øvrige statstilskudd). Budsjett 2015 reguleres tilsvarende. 

 

 

OVERSENDELSESFORSLAG: 

Kommunestyret ber om ei fagleg utgreiing om og i kva grad parktrea på Sunndalsøra er eit 

problem for humlebestanden, og at denne utgreiinga blir lagt fram for kommunestyret 

 

 

PS 97/15 Eldreplan for Sunndal kommune 2016 - 2020 

Rådmannens innstilling 

1. Kommunestyret vedtar å rullere eldreplan for Sunndal kommune 2016 – 20 

2. Kommunestyret foreslår følgende organisering av arbeidet: 

a) Oppvekst- og omsorgsutvalget blir styringsgruppe for planarbeidet 

b) Det nedsettes en arbeidsgruppe for planarbeidet bestående av: 

1 representant fra oppvekst- og omsorgsutvalget, utpekt i utvalget (leder) 

1 representant fra eldrerådet, utpekt av eldrerådet 

1 representant fra brukerorganisasjoner, utpekt av eldrerådet 

1 fagperson fra pleie- og omsorgstjenesten, utpekt av pleie- og omsorgssjef 

Pleie- og omsorgssjef, som sekretær 

3. Arbeidsgruppen fremlegger en delrapport om behovet for nye sykehjemsplasser. 

4. Mandat for arbeidet: Utarbeide eldreplan med oversikt over fremtidige behov og forslag 

til nye tiltak innenfor eldreomsorgen i Sunndal kommune frem mot 2020. 

 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 11.11.2015  

Det ble satt fram forslag om Marit Selfors Isaksen som representant fra oppvekst- og 

omsorgsutvalget til styringsgruppen for rullering av eldreplan for Sunndal kommune. 

 

Marit Selfors Isaksen ble enstemmig valgt. 

 

 

Oppvekst- og omsorgsutvalget fremmer slik innstilling til kommunestyret: 

5. Kommunestyret vedtar å rullere eldreplan for Sunndal kommune 2016 – 20 

6. Kommunestyret foreslår følgende organisering av arbeidet: 

c) Oppvekst- og omsorgsutvalget blir styringsgruppe for planarbeidet 

d) Det nedsettes en arbeidsgruppe for planarbeidet bestående av: 

Marit Selfors Isaksen fra oppvekst- og omsorgsutvalget, utpekt i utvalget (leder) 

Knut Fredriksen fra eldrerådet, utpekt av eldrerådet 



1 representant fra brukerorganisasjoner, utpekt av eldrerådet 

1 fagperson fra pleie- og omsorgstjenesten, utpekt av pleie- og omsorgssjef 

Pleie- og omsorgssjef, som sekretær 

7. Arbeidsgruppen fremlegger en delrapport om behovet for nye sykehjemsplasser. 

8. Mandat for arbeidet: Utarbeide eldreplan med oversikt over fremtidige behov og forslag til 

nye tiltak innenfor eldreomsorgen i Sunndal kommune frem mot 2020. 

 

 

 

 

 

 

Behandling i Kommunestyret - 18.11.2015  

Innstillingen fra oppvekst- og omsorgsutvalget ble enstemmig vedtatt. 

 

 

Vedtak: 

9. Kommunestyret vedtar å rullere eldreplan for Sunndal kommune 2016 – 20 

10. Kommunestyret foreslår følgende organisering av arbeidet: 

e) Oppvekst- og omsorgsutvalget blir styringsgruppe for planarbeidet 

f) Det nedsettes en arbeidsgruppe for planarbeidet bestående av: 

Marit Selfors Isaksen fra oppvekst- og omsorgsutvalget, utpekt i utvalget (leder) 

Knut Fredriksen fra eldrerådet, utpekt av eldrerådet 

1 representant fra brukerorganisasjoner, utpekt av eldrerådet 

1 fagperson fra pleie- og omsorgstjenesten, utpekt av pleie- og omsorgssjef 

Pleie- og omsorgssjef, som sekretær 

11. Arbeidsgruppen fremlegger en delrapport om behovet for nye sykehjemsplasser. 

12. Mandat for arbeidet: Utarbeide eldreplan med oversikt over fremtidige behov og forslag til 

nye tiltak innenfor eldreomsorgen i Sunndal kommune frem mot 2020. 

 

 

 

PS 98/15 Salgs- og skjenkepolitisk handlingsplan 2015- 2018 

Behandling i Kommunestyret - 18.11.2015  

Innstillingen fra oppvekst- og omsorgsutvalget (OO) ble lagt ut i møtet da dette manglet i 

sakspapirene som ble sendt ut til kommunestyremøtet.   

 

Innstillingen fra OO lyder som følger: 

«Sunndal kommunestyre vedtar framlagte forslag til «Salgs- og skjenkepolitisk handlingsplan 2015- 

2018» med slik tillegg: 

«Retningslinjer for tildeling av skjenkebevillinger i Sunndal» vedlegges planen 

 



Oversendelsesforslag: 

a. For å styrke det førebyggande arbeidet ber kommunestyret administrasjonen om å vurdere 

korleis vi kan styrke kontrollen for å unngå sal av alkohol til mindreårige. 

b. Ungdommens kommunestyre bør delta i arbeidet. 

c. Kommunen bør ta kontakt med organisasjonen Juvente om dette. 

d. Kommunen bør ta sikte på å gjennomføre kontroll saman med Juvente.» 

 

 

Representanten Arne Christen Drøpping, KrF, la fram følgende oversendelsesforslag, samme som 

ble lagt fram i møtet i oppvekst- og omsorgsutvalget: 

«a. For å styrke det førebyggande arbeidet ber kommunestyret administrasjonen om å vurdere 

korleis vi kan styrke kontrollen for å unngå sal av alkohol til mindreårige. 

b. Ungdommens kommunestyre bør delta i arbeidet. 

c. Kommunen bør ta kontakt med organisasjonen Juvente om dette. 

d. Kommunen bør ta sikte på å gjennomføre kontroll saman med Juvente.» 

 

 

Representanten Stig Rune Andreassen, FrP, la fram følgende tilleggsforslag til punkt 3 i 

Retningslinjer for tildeling av skjenkebevillinger i Sunndal: 

«Siste setning: 

Godkjent skjenkeprøve må være avlagt og besatt.» 

 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over tilleggsforslaget, som ble enstemmig vedtatt. 

Deretter ble innstillingen med det vedtatte tilleggsforslaget tatt opp til votering og enstemmig 

vedtatt. 

Til slutt ble det votert over oversendelsesforslaget, som falt med 3 mot 24 stemmer. 

 

Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre vedtar framlagte forslag til «Salgs- og skjenkepolitisk handlingsplan 2015- 

2018» med slikt tillegg: 

 

Punkt 3 i Retningslinjer for tildeling av skjenkebevillinger i Sunndal: 

Siste setning: 

Godkjent skjenkeprøve må være avlagt og besatt. 

 



 

 

PS 99/15 Tilstandsrapport for Sunndalsskolen 2014 

Rådmannens innstilling 

Sunndal Kommunestyret tar  ”Tilstandsrapport for grunnskolen i Sunndal 2014” til orientering 

 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 11.11.2015  

Oppvekst- og omsorgsutvalget sluttet seg enstemmig til rådmannens innstilling. 

 

 

Oppvekst- og omsorgsutvalget fremmer slik innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyret tar ”Tilstandsrapport for grunnskolen i Sunndal 2014” til orientering. 

 

 

Behandling i Kommunestyret - 18.11.2015  

Skolesjef Liv Ingrid Horvli presenterte tilstandsrapporten for Sunndalsskolen innledningsvis. 

 

Oppvekst- og omsorgsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyret tar ”Tilstandsrapport for grunnskolen i Sunndal 2014” til orientering. 

 

 

 

PS 100/15 Utredning om behovet for opprettelse av ny 
fastlegehjemmel/legestilling 

Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre vedtar at det opprettes en ny stilling som turnuslege ved Sunndal 

Legesenter. 

Behandling i Kommunestyret - 18.11.2015  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre vedtar at det opprettes en ny stilling som turnuslege ved Sunndal 

Legesenter. 

 

 

 



PS 101/15 Søknad om godkjenning av økt avgift for bomvegen Øverlia Jenstad 

Rådmannens innstilling 

Kommunestyret godkjenner at avgift på bomveg Øverlia Jenstad økes til kr 50,- for enkeltturer 

og til kr 500,- for årskort. Det settes som en forutsetning at bompengeinntektene bare skal 

brukes til drift av vegen.  

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 03.11.2015  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

 

Vedtak: 

Kommunestyret godkjenner at avgift på bomveg Øverlia Jenstad økes til kr 50,- for enkeltturer 

og til kr 500,- for årskort. Det settes som en forutsetning at bompengeinntektene bare skal brukes 

til drift av vegen.  

 

 

 

 

Behandling i Kommunestyret - 18.11.2015  

Representanten Erling Rød, FrP, la fram følgende forslag: 

«Kommunestyret godkjenner at bomvegavgiften på Øverlia Jenstad økes til kr. 50,- for enkeltturer 

og til kr. 500,- for årskort.  Det forutsettes at bompengeinntektene bare brukes til drift og 

vedlikehold av vegen.» 

 

VOTERING: 

Forslaget ble satt opp imot innstillingen fra økonomi- og planutvalget.  Forslaget ble enstemmig 

vedtatt. 

 

 

Vedtak: 

Kommunestyret godkjenner at bomvegavgiften på Øverlia Jenstad økes til kr. 50,- for enkeltturer 

og til kr. 500,- for årskort.  Det forutsettes at bompengeinntektene bare brukes til drift og 

vedlikehold av vegen. 

 

 

 

PS 102/15 Budsjettregulering lokalt lønnsoppgjør kapitel 3 og 5, samt Kirkelig 
fellesråd 

Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre vedtar budsjettregulering for driftsbudsjett 2015 som følger av fordeling 

av sentralt plasserte lønnsmidler etter lokalt lønnsoppgjør for kapitel 3 og 5, samt endringene 

som følge av lønnsoppgjøret i Sunndal Kirkelige Fellesråd.  

 



Reguleringen gjøres som en endring i nettoramme for den enkelte tjeneste og stab som vist i 

tabell. Endringen gjelder samlet virkning inkludert pensjon og arbeidsgiveravgift.  

 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 03.11.2015  

Representanten Stig Rune Andreassen, FrP, ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han 

er daglig leder for Kirkelig fellesråd.  Utvalget erklærte Stig Rune Andreassen habil i å behandle 

saken, jfr. Forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav e). 

 

 

Økonomi- og planutvalget fremmer slik innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre vedtar budsjettregulering for driftsbudsjett 2015 som følger av fordeling 

av sentralt plasserte lønnsmidler etter lokalt lønnsoppgjør for kapitel 3 og 5, samt endringene 

som følge av lønnsoppgjøret i Sunndal Kirkelige Fellesråd.  

 

Reguleringen gjøres som en endring i nettoramme for den enkelte tjeneste og stab som vist i tabell. 

Endringen gjelder samlet virkning inkludert pensjon og arbeidsgiveravgift. 

 

 

 

Behandling i Kommunestyret - 18.11.2015  

Økonomi- og planutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre vedtar budsjettregulering for driftsbudsjett 2015 som følger av fordeling 

av sentralt plasserte lønnsmidler etter lokalt lønnsoppgjør for kapitel 3 og 5, samt endringene 

som følge av lønnsoppgjøret i Sunndal Kirkelige Fellesråd.  

 

Reguleringen gjøres som en endring i nettoramme for den enkelte tjeneste og stab som vist i tabell. 

Endringen gjelder samlet virkning inkludert pensjon og arbeidsgiveravgift. 

 

 

 

PS 103/15 Kontrollutvalget i Sunndal - Rapport til kommunestyret om utvalgets 
virksomhet i valgperioden 2011-2015 

Kontrollutvalgets innstilling 

Kommunestyret tar framlagte rapport om kontrollutvalgets virksomhet i valgperioden 2011 – 

2015 til orientering. 

Behandling i Kommunestyret - 18.11.2015  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

 



Vedtak: 

Kommunestyret tar framlagte rapport om kontrollutvalgets virksomhet i valgperioden 2011 – 

2015 til orientering. 

 

 

 

PS 104/15 Oppnevning av utvalg for arbeidet med rekruttering av ny rådmann i 
Sunndal kommune 

Rådmannens innstilling 

Det oppnevnes følgende ansettelsesutvalg som får i oppgave å gjennomføre arbeidet med å 

rekruttere ny rådmann: 

Ordfører Ståle Refstie 

Gruppeleder oppnevnt av kommunestyret 

Ansattes representant Jorunn Silseth 

Personalsjef Ildri Solbakk (sekretær) 

 

Behandling i Kommunestyret - 18.11.2015  

Representanten Lusie Gjersvoll, AP, la fram følgende forslag fra AP og SV: 

«Det oppnevnes følgende ansettelsesutvalg som får i oppgave å gjennomføre arbeidet med å 

rekruttere ny rådmann: 

Ordfører Ståle Refstie 

Varaordfører Janne Merete Rimstad Seljebø 

En gruppeleder fra opposisjonspartiene 

Ansattrepresentant ved største fagforening 

Personalsjef Ildri Solbakk (sekretær)» 

 

Representanten Synnøve Helland, SP, la fram følgende forslag fra SP, FrP, KrF, H og V på 

representant fra opposisjonen: 

«Stig Rune Andreassen, gruppeleder fra opposisjonspartiene.» 

 

VOTERING: 

Innstillingen ble satt opp imot forslaget fremmet av Lusie Gjersvoll.  Forslaget ble enstemmig 

vedtatt. 

Forslaget om representant fra opposisjonspartiene ble enstemmig vedtatt. 

 

Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

 

Vedtak: 



Det oppnevnes følgende ansettelsesutvalg som får i oppgave å gjennomføre arbeidet med å 

rekruttere ny rådmann: 

Ordfører Ståle Refstie 

Varaordfører Janne Merete Rimstad Seljebø 

Stig Rune Andreassen, gruppeleder fra opposisjonspartiene 

Ansattrepresentant ved største fagforening 

Personalsjef Ildri Solbakk (sekretær) 

 

 

 

  



 


